

FWD MAX TRAVEL SHOP – DISCLAIMER

免責聲明

本網站上的產品和服務由 Hutchison Travel Limited (「和記旅遊」) 提供。和記旅遊及其團隊並非富衛人壽保險(百慕達)有限公司(於百慕達註冊成立之有限公司) (「富衛」) 的員工、代理人或代表。富衛對於由和記旅遊提供之本網站的的產品和服務可用性及品質不作任何陳述、保證或承諾。富衛並不對和記旅遊的產品及服務的遺漏、疏忽或不採取的行動承擔任何責任。

本網站及本網站上的資料只供一般參考之用。當你登入本網站或本網站的任何網頁，即代表你無條件同意本免責聲明所載的條款。

在法律許可的最大範圍內，富衛未有作出任何本免責聲明未有明確包含的任何隱含及／或明示的保證、陳述或承諾。

本網站由和記旅遊營運，富衛沒有就本網站資料的準確性、可用性、適用性、可應用性或完整性作出任何保證、陳述或承諾。

富衛對於依賴本網站發佈的第三方資料或任何其他在本網站登載或連接到本網站的資料所造成的任何損失或損害賠償，概不承擔任何法律責任，包括但不限於任何錯誤、誤差、紕漏、侵權、誹謗、虛假陳述或其他可觸犯或導致任何申索或投訴的資料或紕漏。一切有關的索償或查詢，須向提供供應商提出。

富衛對於本網站或閣下能否登入或使用本網站並無作出任何保證、陳述或承諾，亦並無就本網站的功能不受干擾或沒有電腦病毒/沒有錯誤/沒有不足之處作出保證、陳述或承諾。閣下同意概無互聯網上的數據傳輸可保證為完全安全。儘管富衛致力保護該資料，富衛不保證且無法確保閣下傳輸給富衛的資料的安全。閣下向富衛傳輸任何資料須自行承擔風險。

富衛的任何供應商(包括和記旅遊)並未獲授權代表富衛就任何資訊作出任何保證、聲明或陳述，富衛在任何方面均不受任何此等未經授權作出的保證、聲明或陳述的約束。

若本網站包含任何連結引領閣下至其他網站，本免責聲明適用於該等其他網站。就此富衛不承擔任何責任，且不就該等其他網站的內容負責。

富衛保留權利隨時修改或增補本免責聲明的條款而無須事先通知。

FWD MAX TRAVEL SHOP – DISCLAIMER

Disclaimer

The products and services on this Site are provided by Hutchison Travel Limited (“Hutchgo”). Hutchgo and its team are not the employees, agents or representatives of FWD Life Insurance Company (Bermuda) Limited (incorporated in Bermuda with limited liability) (“FWD”). FWD makes no representation, warranty or undertaking as to the availability and quality of the products and services by Hutchgo. FWD shall not accept any responsibility or liability for the products, services, omission, or failure to act by Hutchgo.

This Site and all information on this Site are provided for general reference purposes only. By accessing this Site or any of its webpages, you unconditionally agree to the terms of this Disclaimer.

To the fullest extent permitted by law, FWD disclaim all implied and/or express warranties, representations or undertakings not expressly contained in this Disclaimer.

This Site is powered and operated by Hutchgo. FWD provide no warranties, representations, or undertakings as to the accuracy, availability, suitability, applicability, or completeness of any information on this Site.

FWD assume no liability for any loss or damage arising from anything posted on or linked to this Site, including without limitation any mistake, error, omission, infringement, defamation, falsehood or other material or omission that might offend or otherwise give rise to any claim or complaint. Any claims and inquiries should be addressed to the respective supplier.

FWD disclaim all warranties, representations, or undertakings in respect of this Site or your ability to access or use this Site, and provide no warranties, representations or undertakings that this Site or any functions of this Site shall be uninterrupted, computer virus free, error free or defect free. You agree that no data transmission over the Internet can be guaranteed as totally secure. Whilst FWD strive to protect such information, FWD do not warrant and cannot ensure the security of any information which you transmit to FWD. Any information which you transmit to FWD is transmitted at your own risk.

None of our suppliers (including Hutchgo) is authorized to make any warranties, representations or statements regarding any information on behalf of FWD and FWD shall not in any way be bound by any such unauthorized warranties, representations or statements.

FWD MAX TRAVEL SHOP – DISCLAIMER

In case this Site contains any links that lead you to other website(s), this Disclaimer extends to such other website(s). FWD disclaim any liability in relation thereto and is not responsible for the contents of such other website(s).

FWD reserves its rights to modify or supplement the terms of this Disclaimer from time to time without prior notice.